
PROTOKÓŁ  NR III 

posiedzenia Rady Gminy Czernica z dnia 29 grudnia 2010 r. 

 

1. Obrady, o godz. 10.00, otworzył Przewodniczący Rady, powitał 

Radnych, Sołtysów, przybyłych na sesję Gości, p. Wójta Gminy; na podstawie 

listy obecności stwierdził prawomocność obrad – obecni byli wszyscy radni. 

Lista obecności radnych, sołtysów i gości stanowi odpowiednio: zał. nr 1, zał. nr 

2, zał. nr 3 do protokołu. 

2. Do zaproponowanego porządku obrad uwag nie wniesiono – stanowi on 

zał. nr 4 do protokołu. 

3. Protokół z poprzednich obrad Rady został przyjęty bez uwag. 

4. Interpelacje i zapytania radnych – nie przedstawiono. 

5. Rada rozpatrzyła projekty i podjęła uchwały w sprawie: 

 

1/ Nr III/13/2010 – zmiany budżetu Gminy Czernica na 2010 rok 

Projekt zmian budżetu przedstawiła i omówiła p. Skarbnik. Wynikają one  z: 

 doplanowania 20.000 zł z tytułu wpłat za obiady w stołówce szkolnej w 

Czernicy i przeznaczenia tej kwoty na zakup żywności, 

 doplanowania kwoty 3.700 zł dotacji na projekt w zakresie sieci 

przedszkoli na terenie Gminy wynikający z rozliczeń roku 2009, 

 przeniesienia kwoty 40.000 zł zaplanowanej jako dotacja na prace 

dodatkowe przy budowie świetlicy wiejskiej w Chrząstawie przez Towarzystwo 

Przyjaciół Chrząstawy do paragrafu 6050 ze względu, że prace te są wydatkiem 

budżetu Gminy, 

 zlikwidowania rezerwy celowej nr 1 w wysokości 39.660 zł i rezerwy 

celowej nr 2 w wysokości 10.000 zł. 

 powiększenia wydatków na:  diety dla radnych – 24.660 zł 

                                                            promocję Gminy – 10.000 zł 

        usługi finansowe przy projekcie ze środków unijnych dot. funkcjonowania    

        przedszkoli – 80.000 zł. 



        Budżet po zmianach wynosi: dochody – 35.836.124,37 zł, w tym dochody   

        majątkowe – 5.094.328 zł, wydatki – 37.691.124,37 zł, w tym wydatki  

        majątkowe – 6.405.079,20 zł. 

  Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady – uwag nie 

wniesiono. W głosowaniu udział wzięło 15 radnych, uchwała została przyjęta 

jednogłośnie i stanowi zał. nr 5 do protokołu. 

 

2/ Nr III/14/2010 – trybu udzielania i rozliczania dotacji niepublicznym 

przedszkolom oraz innym formom wychowania przedszkolnego – 

prowadzonym na terenie Gminy Czernica oraz trybu i zakresu kontroli 

prawidłowości ich wykorzystywania 

Projekt uchwały przedstawił i omówił p. Aleksander Ziobro. Projekt ten został 

pozytywnie zaopiniowany przez Regionalną Izbę Obrachunkową we Wrocławiu 

oraz przez Komisję Oświaty i Spraw Społecznych Rady Gminy Czernica. 

Stwierdził, że uchwała ta pozwoli uruchomić dotację od 1 stycznia 2011 roku. 

Według przeliczeń, kwota dofinansowania wyniesie ~930 zł/miesięcznie na 1 

dziecko. Zgodnie z zapisami ustawy, przedszkole niepubliczne jest 

dofinansowywane w wysokości 70%, punkty przedszkolne – 40%. 

W projekcie uchwały dokonano jeszcze drobnych korekt: 

 w §8 ust. 3 wykreślono art. 251, 

 w §9 ust. 1 skreślono wyrażenie - „... i wychowania...”, 

 w §9 ust. 5 skreślono wyrażenie - „..w szczególności....” 

      Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady – uwag nie 

wniesiono. W głosowaniu udział wzięło 15 radnych, uchwała została przyjęta 

jednogłośnie i stanowi zał. nr 6 do protokołu. 

 

3/ Nr III/15/2010 – zatwierdzenia planów pracy Komisji Rady Gminy 

Czernica na rok 2011 

Projekty planów pracy przedstawili przewodniczący poszczególnych Komisji 

Rady Gminy – uwag nie wniesiono. 



Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady. W głosowaniu udział 

wzięło 15 radnych, za przyjęciem uchwały głosowali wszyscy radni – stanowi 

ona zał. nr 7 do protokołu. 

6. Odpowiedzi na zapytania radnych – pytań nie przedstawiono. 

7. Wolne wnioski i informacje: 

1/ Na prośbę radnego Piotra Zakręty, Sekretarz Gminy wyjaśnił sprawę dalszej 

kanalizacji wsi Nadolice Wielkie, w związku z upadłością firmy, która wygrała 

przetarg na kanalizację tej miejscowości i wykonała część prac – zostały one 

wykonane na kwotę 1 mln. zł. Roboty wykonane, ale nie odebrane, nie zostaną 

zapłacone. Poinformował ponadto, iż na wiosnę 2011 r., z chwilą uzyskania 

zgody Urzędu Marszałkowskiego, przystąpimy do ogłoszenia nowego przetargu 

na dalsze kanalizowanie wsi Nadolice Wlk. 

2/ Radna Maria Marcinów-Maciejczyk wysunęła wniosek, aby materiały na 

posiedzenie Komisji  radni otrzymywali 7 dni przed posiedzeniem. 

3/ Poruszono temat obecności Policji na naszym terenie, w związku z 

przekazaniem budynku w Kamieńcu na potrzeby Policji. Radni zaproponowali, 

by na 4 stycznia 2011 r. zaprosić na spotkanie z radnymi Komendanta Policji. 

4/ Radna Katarzyna Mularczyk zwróciła się z prośbą do p. Wójta, aby 

przedstawił radnym wszystkich pracowników Urzędu Gminy w Czernicy. 

5/ Radny Władysław Baszczij wysunął wniosek o zaproszenie na spotkanie z 

Radą dyrektora Poczty Polskiej we Wrocławiu. 

6/ Kierownik GOPS w Czernicy zwróciła się z prośbą o przyznanie środków 

finansowych na pomoc p. Antoninie Lenkow w Gajkowie, ul. Słoneczna 8 w 

wysokości 10.000 zł z przeznaczeniem na zakup materiałów budowlanych. 

W dniu 2 grudnia br. został zniszczony przez pożar budynek mieszkalny wraz z 

wyposażeniem stanowiący własność p. Lenkow. Właścicielka planuje remont 

budynku i potrzebne są środki na zakup materiałów budowlanych i prac 

remontowych. 

Rada jednogłośnie pozytywnie ustosunkowała się do powyższego. 

 



8. Na tym Przewodniczący Rady, o godz. 11.40, zamknął obrady Rady. 

 

                                                                                   Protokołowała 

                                                                                 Barbara Listwan 


